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 Protokół nr 50/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 12 marca 2020 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Zawnioskował o zdjęcie z porządku posiedzenia punktu: 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wprowadzenia Instrukcji Bezpieczeństwa 

Pożarowego dla „budynku stanowiącego własność Powiatu Nowomiejskiego przy                    

ul. Grunwaldzkiej 3, 13-300 Nowe Miasto Lub.”   

Pan Starosta poinformował, że należy jeszcze raz sprawdzić instrukcję, ponieważ są drobne  

błędy. 

Za zdjęciem punktu z porządku głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,                  

M. Buliński. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Stanowi on załącznik nr 2.  

   

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 48/2020, 49/2020. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 48/2020 głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

Za przyjęciem protokołu nr 49/2020 głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przyjęcia przez Powiat Nowomiejski zadania publicznego z zakresu administracji 

rządowej. 

/na posiedzenie wszedł pan Kazimierz Grzonkowski – naczelnik Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zgłosił poprawkę w § 1. 1 tj. literówkę. 

Pan Grzonkowski poinformował, że powyższa uchwała mówi o realizacji zadania z zakresu 

administracji rządowej związanej z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej. Dodał, że 

zadanie jest realizowane na podstawie dotacji z budżetu Wojewody Warmińsko – Mazurskiego. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pan K. Grzonkowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie planu naboru uczniów na rok szkolny 2020/2021. 

/na posiedzenie weszła pani Katarzyna Trzaskalska – dyrektor ZSZ w Kurzętniku, pan Rafał 

Zachwieja – zastępca dyrektora ZS im. C. K. Norwida oraz pani Barbara Orłowska – naczelnik 

Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Trzaskalska poinformowała, że w ZSZ planuje się utworzenie 4 oddziałów w Technikum  

( w tym jeden oddział w arkuszu nie wliczany do zasadniczego etatu nauczycielskiego) - 

łącznie dla 120 uczniów tj. : technik informatyk, technik ekonomista, technik żywienia i usług 

gastronomicznych, technik grafiki i polifrafii cyfrowej, technik urządzeń i systemów energetyki 

odnawialnej, technik rolnik, technik handlowiec, technik rachunkowości (średnio po 15 

uczniów w każdym zawodzie).  Ponadto dodała, że w szkole branżowej I stopnia planuje się 

utworzenie 3 oddziałów - łącznie 80 uczniów (tj. wielozawodowa, sprzedawca/mechanik, 

wielozawodowa integracyjna) oraz szkołę policealną – 30 uczniów - technik BHP (godziny nie 

wliczane do arkusza organizacyjnego). Nadmieniła, że na kwalifikacyjnych kursach 

zawodowych będzie można się kształcić w zawodach:  kucharz i rolnik. 

Pani Trzaskalska dodała, że w tej chwili w ZSZ są trzy klasy technikum, natomiast w roku 

szkolnym 2020/2021 planuje się utworzyć 4 oddziały, co może spowodować iż szkoła nie 

będzie miała odpowiedniej bazy lokalowej.  

Pan Zachwieja poinformował, że w ZS im. C.K. Norwida planuje się otworzyć 5 oddziałów po 

25 uczniów w każdym oddziale (tj. społeczno-medialny, medyczny, matematyczno-techniczny, 

ekonomiczno-lingwistyczny oraz sportowo-obronny) oraz 1 oddział szkoły dla dorosłych –       

25 słuchaczy (godziny nie wliczane do arkusza organizacyjnego). 

Pani Orłowska poinformowała, że w załączniku do projektu uchwały jest literówka w tabeli w 

nazwie „kwalifikacyjne kursy zawodowe”. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  B. 

Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 7 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2019/2020 w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Zachwieja poinformował, że aneks nr 7 związany jest z indywidulaną ścieżką kształcenia 

uczennicy klasy II Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 7 do arkusza organizacji roku szkolnego 2019/2020 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Trzaskalska poinformowała, że aneks nr 7 związany jest z: rezygnacją III TGiPC i II TE z 

zajęć wychowania do życia w rodzinie oraz zmianą nauczyciela realizującego zajęcia 
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rewalidacyjne i przyznaniem nauczania indywidulanego dla uczennicy klasy I Technikum im. 

Noblistów Polskich w Kurzętniku w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku.   

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

 

/pani K. Trzaskalska, pan R. Zachwieja oraz pani B. Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie likwidacji pieców grzewczych firmy Faleńczyk KKF o mocy 200 KW oraz o mocy 

40 KW. 

/na posiedzenie weszła pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Widźgowska poinformowała, że są to piece znajdujące się w kotłowni budynku przy        

ul. Grunwaldzkiej 3. Dodała, że w/w piece były eksploatowane w latach 2006-2014 i zgodnie z 

opiniami technicznymi nie nadają się do dalszego użytku. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie użyczenia części nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 

Biskupiec, będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego. 
 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Widźgowska poinformowała, że Wójt Gminy Biskupiec złożył wniosek o użyczenie 

nieruchomości gruntowej na realizację projektu „Poprawienie gospodarki wodno-ściekowej w 

Gminie Biskupiec”.  

 

Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej przeprowadzonej w Warsztacie Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 4. 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o stanie 

kontroli zarządczej w jednostkach organizacyjnych powiatu nowomiejskiego. 

 

Pani Jeda omówiła informację o stanie kontroli zarządczej, która stanowi załącznik nr 5. 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia bilansu budżetu powiatu nowomiejskiego za 2019r. 

 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił bilans budżetu powiatu nowomiejskiego za 2019r. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Związku 

Powiatów Polskich w sprawie sytuacji szpitali powiatowych. 

 

Pani Grzywacz zasugerowała, żeby pisma ze Związku Powiatów Polskich przekazywać 

również panu Zbigniewowi Ziejewskiemu – posłowi na Sejm RP. 

Pan Starosta przychylił się do sugestii pani Grzywacz. 

 

Pismo z ZPP stanowi załącznik nr 6. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

przyjęcia osoby do  Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 

Informacja stanowi załącznik nr 7. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pani Łątkowska stwierdziła, że należałoby przeanalizować sposób realizacji  Planu rozwoju 

sieci drogowej, ponieważ na realizację zadań które zostały ujęte w harmonogramie na lata 2020 

- 2024 trzeba by było przeznaczyć ok. 20 mln. zł więcej jak na realizację zadań inwestycyjnych 

na drogach powiatowych w latach 2015 – 2019. Możliwe że takich środków powiat nie będzie 

posiadał w swoim budżecie. Dodała, że należałoby się również zastanowić co zrobić, żeby jak 

najwięcej inwestycji było wykonanych. Stwierdziła, że trzeba zwrócić się z pismem do Wójtów 

poszczególnych gmin w sprawie wskazania przez nich jakie inwestycje, które są ujęte w planie, 

powinny być wykonane w pierwszej kolejności. Ponadto w piśmie należy również zapytać 

Wójtów czy deklarują udział własny (tj. partycypację w kosztach realizacji poszczególnych 

inwestycji). Wówczas Zarząd otrzymałby informację zwrotną od Wójtów, które byłoby 

podstawą do rozpoczęcia poszczególnych inwestycji.  

 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                      


